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براي انتخاب سرمربي تيم اميد
 تصميم هايي گرفته ايم

رئي��س کميته ملي المپيک گفت: در 
جلس��ه اي مش��ترک با وزير ورزش و 
جوان��ان و رئيس فدراس��يون فوتبال 
درباره انتخاب س��رمربي تيم فوتبال 
اميد تصميم گيري هايي ش��ده است. 
به نقل از مهر، رضا صالحي اميري در 

نشست کميسيون ورزشکاران گفت: روز پر برکتي براي ماست. 
آنچه صحنه را جالب تر مي کند حضور بانوان در عرصه هاي مختلف 
است که در رويدادهاي مختلف افتخارات زيادي کسب کرده ايم. 
آنچ��ه کار را ش��يرين ت��ر ک��رد اين بود که ي��ک خانم بدون توجه 
به محدوديت هاي جسماني در ميادين حاضر مي شود و پرچمدار 
مي شود که بسيار ارزشمند است. وي افزود: کميسيون ورزشکاران 
بازوي مش��ورتي براي کميته ملي المپيک اس��ت. مجموعه اي از 
برنامه ها براي تجليل از قهرمانان، تدوين زندگي نامه، تلاش براي 
حل مشکلات اقتصادي، اجتماعي و اشتغال به تصويب رسيد که 
ما هم متعهد هستيم براي اجرا همکاري کنيم. رئيس کميته ملي 
المپيک تاکيد کرد: مجموعه جامعه ورزش��ي براي رويداد بزرگ 
در جاکارتا آماده مي شود که طي روزهاي آتي کميت و کيفيت از 
طريق سرپرست کاروان اعلام خواهد شد. صالحي اميري يادآور 
شد: در حوزه قهرماني شرايط تيم هاي اعزامي بسيار خوب و قابل 
دفاع است. کليه تيم ها در اردوهاي داخلي و خارجي هستند. ستاد 
اعزام به صورت روزانه فعال اس��ت. س��تاد عالي جاکارتا به رياست 
وزير ورزش به صورت هفتگي جلسه دارد. اولين جلسه روز گذشته 
برگزار شد و جلسه بعدي روز چهارشنبه با فدراسيون ها خواهد بود. 
وي ادامه داد: در بهترين ش��رايط همکاري و هماهنگي با وزارت 
ورزش و جوانان هستيم. با بازگشت رسول خادم به کشتي شرايط 
جديدي ان شاءا... در کشتي شکل خواهد گرفت و اميدواريم اين 
رشته کهن ايراني ها در جاکارتا بدرخشد. رئيس کميته ملي المپيک 
يادآور شد: امروز بيش از هر زمان ديگري به همدلي، هماهنگي 
و پرهيز از حاشيه ها نياز داريم. از رسانه ها و صدا و سيما خواهش 
مي کنم کمک کنند جامعه ورزشي از حواشي به دور باشد. از دولت 
و س��ازمان مديريت و آقاي نوبخت تش��کر ويژه دارم که در تامين 
منابع مالي نهايت کمک را به ما داش��ته اند. اميدوارم ش��هريورماه 
اخبار خوبي براي ملت عزيز داش��ته باش��يم. صالحي اميري افزود: 
امروز س��اعي در کنار آقاي س��جادي اس��ت و در آينده اي نزديک 
خودش به عنوان مديري مستقل کار مي کند. ما با رئيس کميته 
پارالمپيک ارتباطي بسيار صميمي داريم. مجموعه آنها به گردن 
مل��ت حق دارند. وي خاطرنش��ان ک��رد: حضور زنان و دختران در 
المپيک و پارالمپيک تصوير زيبايي به نمايش مي گذارد. انقلاب 
اسلامي نه تنها چالشي با حضور زنان در ميادين ندارد بلکه آن را 
فرصت و مغتنم مي داند. صالحي اميري همچنين در حاشيه نشست 
کميسيون ورزشکاران اين کميته در جمع خبرنگاران گفت: آنچه 
به نظرم مهمتر از اتفاق رخ داده براي زهرا نعمتي است تصويري 
مي باشد که انقلاب اسلامي به جهان صادر مي کند. حضور جامعه 
اسلامي در عرصه هاي بين المللي، تصوير بسيار زيبايي است. وي 
افزود: اخيرا با يکي از مقامات المپيک جلسه اي داشتم که مي گفت 
آنچه تصوير ايران را در جهان ورزش زيبا کرده، الگويي است که 
انقلاب اسلامي، حجاب را به عنوان يک فرصت و نه محدوديت 
براي جهان تعريف کرده است. امروز دنيا پذيرفته است که ايران 
اسلامي، زناني شجاع و توانايي و غيرت بالا دارد که در عرصه هاي 
بين المللي به موفقيت ها و مدال هاي زيادي مي رس��ند. نمونه آن 
خانم کيميا عليزاده در المپيک بود. مطمئنا ما در جاکارتا مدال هاي 
بسياري نسبت به دوره قبل کسب مي کنيم و خصوصا زنان ما نتايج 
خوبي کسب خواهند کرد. صالحي اميري تصريح کرد: تبعيضي در 
حوزه قهرماني بين زنان و مردان قائل نيستيم و هر دو مي توانند 
تصوير زيبايي براي ايران خلق کنند. مدال فقط يک س��که طلا 
نيس��ت بلکه بيان هويت و غيرت ايراني در فضاي جهان اس��ت. 
بخش اعظم ديپلماسي فرهنگي به ورزش مربوط مي شود. رئيس 
کميته ملي المپيک با اشاره به نقش زنان عنوان کرد: زنان پرچمدار 
و پيشاهنگ در ارائه تصوير ما به جهان هستند. کميته ملي المپيک 
در سه سطح کلان، هماهنگي هاي مستمري با وزارت ورزش و 
دولت، فدراسيون هاي ورزشي و رسانه ها دارد. فکر مي کنم امسال 
سال خوبي براي ايران خواهد بود که اميدوارم نمونه بارز آن را در 
مرداد و ش��هريور ش��اهد باش��يم. وي ادامه داد: آنچه بيش از همه 
به ما کمک مي کند آرامش و ثبات کاروان اس��ت. تقاضا مي کنم 
همه به کاروان ورزشي ما کمک کنند تا بدون دغدغه و حاشيه به 
رقابت هاي بازي هاي آسيايي اعزام شود. صالحي اميري با اشاره به 
موفقيت هاي کميته ملي پارالمپيک تصريح کرد: امروز پارالمپيک 
ما در عرصه بين المللي و جهاني درخشيده است و داراي رتبه ها و 
مدال هاي بسيار خوبي هستيم. شخص رئيس فدراسيون، جانباز 
انقلاب و فردي اس��ت که تمام عمر و تلاش خود را در اين رش��ته 
گذاشته است. مجموعه اين کميته تلاش زيادي کرده است. من 
در مجموع شرايط امروز را مثبت مي بينم و مانع خاصي براي حضور 
موفق در جاکارتا نداريم و همه شرايط لازم فراهم است. رئيس کميته 
ملي المپيک در خصوص تأثير کميسيون ورزشکاران و تصميمات 
کميته ملي المپيک يادآور شد: ضمانت خوبي در اين خصوص وجود 
دارد. يکي اينکه من شخصا در جلسات اين کميسيون حاضر مي شوم 
و دوم اينکه واقعا اعضاي اين کميسيون را به عنوان مشاور امين خود 
قبول داريم. براي کميسيون، بودجه تعيين کنيم و برنامه عملياتي 
پياده مي شود. فکر مي کنم امسال سال شکوفايي کميسيون است به 
خصوص اينکه يک نفر از اعضاي آنها در هيئت اجرايي هم حضور 
دارد. باور دارم که با برنامه هايي که اين کميسيون تعيين کرده، اثرات 
يادي در توسعه ورزش قهرماني خواهد داشت. وي در پاسخ به اين 
سوال که تکليف سرمربي تيم ملي اميد چه مي شود؟ گفت: اين 
موضوع را از آقاي سجادي بپرسيد. در جلسه اي مشترک با وزير 
ورزش و جوانان، داورزني، شهنازي و رئيس فدراسيون فوتبال 

در اين خصوص تصميم گيري هايي شده است.

پيشخوان

ورزشی

سرپرس��ت کميت��ه بازارياب��ي فداراس��يون در 
اظهارات خود سعي در موفق جلوه دادن قرارداد 
با آديداس کرده و مطالبي را عنوان کرده که از 

پايه اشتباه و نامعتبر هستند.
انتق��ادات هواداران و اهالي رس��انه ها از قرارداد 
فدراس��يون فوتب��ال ايران و ش��رکت توليدات 
پوش��اک ورزش��ي آدي��داس، مصاحبه جديدي 
را از هداي��ت ممبين��ي، ريي��س کميته بازاريابي 
فدراس��يون فوتبال به دنبال داش��ت. او که در 
مصاحبه چند روز قبل خود پرده از آيتم هاي اين 
قرارداد برداشته بود، حالا صحبت هايي را مطرح 
کرده تا هواداران به واسطه آن به عقد اين قرارداد 
با ش��رکت آديداس ببالند و افتخار کنند که تيم 
ملي قرار است با پوشاک اين شرکت آلماني در 

جام جهاني شرکت کند.
او با پس گرفتن صحبت هاي خود مبني بر اين 
که فدراس��يون فوتبال س��همي از فروش البسه 
تي��م   ملي به هواداران ن��دارد، تاکيد کرد درصد 
سهم ايران از فروش اين البسه هواداران متغير 

است.
با اين حال عجيب ترين قسمت اظهارات ممبيني 
مربوط به موافقت آديداس با تامين البسه ساير 
تيم ه��اي ملي زي��ر نظر فدراس��يون فوتبال از 
ش��رکت هاي داخل��ي اس��ت که مخاط��ب را با 

علامت سوال هاي متعددي رو به رو مي کند.
ممبيني با اش��اره به اين موضوع گفته اس��ت: 
"آدي��داس ضمن تاکيد بر تفاهم صورت گرفته 
با فدراس��يون فوتبال جمهوري اسلامي ايران، 
در همکاري و تعامل با فدراس��يون کش��ورمان 
پذيرفت در سالي که توسط مقام معظم رهبري 
به عنوان سال حمايت از کالاي ايراني نامگذاري 
شده، اين اجازه را بدهد که ۱۷ تيم ملي ديگر به 
جز تيم   ملي بزرگس��الان کشورمان، از توليدات 

داخلي استفاده کنند."
شايد بايد به خاطر اين اظهار نظري که ممبيني 
داش��ته باي��د به حض��ور او در س��مت بازاريابي 
فدراسيون فوتبال شک کرد. اين داور بازنشسته 
يا جزييات قرارداد با آديداس را نمي داند يا براي 
خوب جلوه دادن قرارداد با اين شرکت هر حرفي 
را به زبان مي آورد. نکته اول: قرارداد فدراسيون 
فوتبال با شرکت آديداس به صورت اسپانسري 
نيس��ت بلکه اين فدراس��يون در ازاي پولي که 
مي پردازد، پوش��اک دريافت مي کند و آديداس 
به خاطر دلايلي که فدراس��يون قبلا گفته بود، 
اسپانسر تيم هاي ملي نيست و نمي تواند ادعايي 
داشته باشد که چرا ساير تيم هاي ملي از پوشاک 
اين شرکت استفاده نمي کند. نکته دوم: آديداس 
پذيرفته که پوشاک تيم   ملي بزرگسالان را با ۷۰ 
درصد تخفيف در اختيار تيم   ملي بگذارد و قبلا 
هم مس��ئولان اين ش��رکت تلويحا اعلام کرده 
بودند علاقه اي به تامين پوشاک ساير تيم  هاي 
ملي ندارند چرا که سودي براي آنها ندارد. پس 
اين آديداس است که نمي خواهد پوشاک ۱۷ تيم 

ديگر فدراسيون فوتبال را تامين کند.
نکته س��وم: ق��رارداد ميان فدراس��يون فوتبال 
و آديداس در س��ال ۹۶ نهايي ش��د و س��ايت 
فدراس��يون هم در اطلاعي��ه اي اين موضوع را 
اع��لام کرد. حالا معلوم نيس��ت ممبيني چطور 
مدعي اس��ت که به خاطر نام گذاري س��ال ۹۷ 
به نام س��ال حمايت از توليد ملي، آديداس اين 
موضوع را قبول کرده است. مگر اينکه ممبيني 
و همکارانش پيش از سال ۹۷ از نامگذاري اين 

سال اطلاع داشته باشند.
نکت��ه چه��ارم: آديداس در ق��رارداد مذکور، به 
اندازه اي سود کرده که نخواهد با تامين پوشاک 
ساير تيم هاي ملي با ۷۰ درصد تخفيف دچار ضرر 
و زيان شود. در واقع اگر آديداس قبول کرده بود 
که پوشاک ساير تيم هاي ملي را هم با ۷۰ درصد 
تخفيف، تهيه کند و اکنون فدراس��يون فوتبال 
اين بند از قرارداد خريد پوشاک را ابطال کرده، 
به صورت آش��کار مش��خص اس��ت که مديران 
فدراسيون فوتبال علاوه بر قبول ضرر و زيان، در 

برخورد با تيم هاي ملي تبعيض قائل شده اند.
بخش ديگر اظهارات ممبيني مربوط استفاده از 
پيراهن هاي ساده و بدون طراحي براي تيم ملي 
ايران در جام جهاني اس��ت. ش��ايد اين موضوع 
در مواجهه با س��اير مشکلاتي که در فدراسيون 
فوتبال وجود دارد بزرگ نباش��د و در برابر نحوه 

عق��د ق��رارداد با آديداس ب��زرگ جلوه نکند اما 
اظهارات ممبيني يک بار ديگر خواننده را مجاب 
به تفکر مي کند که آيا فدراسيون فوتبال از نحوه 

عقد قراردادهاي اسپانسري در دنيا خبر دارد؟
ممبيني درباره نبود طرح يوز و لباس ساده ايران 
مي گوي��د: "در ح��ال  حاض��ر طرح يوز روي اين 
لباس ه��ا وج��ود ندارد. به اين دليل که ش��رکت 
آديداس اصرار داشت اگر طرح يوز را در جايي که 
فيفا اجازه داده روي لباس بزنيم، عملا تکنولوژي 

کولينگ آنها ديگر کاربردي ندارد."
نکته اول: آديداس فقط براي کشورهايي اقدام 
به طراحي لباس کرده که اسپانس��ر آنها اس��ت و 
براي خريد پوش��اک به صورت خرده فروش��ي، 
طراحي خاصي انجام نمي دهد، چرا که اين قبيل 
قرارداده��ا اعتب��ار زيادي ندارند و آديداس روي 
آنها س��رمايه گذاري نمي کند. هدف از طراحي 
لب��اس، در وهله نخس��ت، تش��ويق ه��واداران 
براي خريد لباس هاي هواداري اس��ت که عملا 
آدي��داس ب��ه خاط��ر نوع قرارداد ب��ا ايران آن را 

دنبال نمي کند.
نکت��ه دوم: ممبين��ي مي گويد اس��تفاده از طرح 
يوز روي لباس ايران سيس��تم کولينگ را دچار 
اختلال مي کند. آيا س��اير تيم هاي بزرگ دنيا از 
مدل و طرح خاصي براي البس��ه خود اس��تفاده 
نمي کنن��د؟ اگ��ر قرار بود از طرح يوز روي لباس 
تيم ملي هم استفاده شود، به نظر نمي رسد نماد 
اين حيوان در حال انقراض مشکلي در سيستم 
کولين��گ ايجاد مي کرد چرا که اين ش��رکت با 
يک طراحي بسيار خوب که روي پيراهن ساير 
تيم ها هم انجام مي دهد، مي توانست طرح يوز 
را براي خارج کردن لباس تيم ملي از س��ادگي 

بيش از حد، ايجاد کنند.
نکته س��وم: همه هواداران اين نکته را مي دانند 
ک��ه تي��م   ملي از لباس هاي آم��اده و طرح هاي 
عمدتا تمريني آديداس براي بازي هاي مقدماتي 
جام جهاني و ديدارهاي دوس��تانه اخير استفاده 
کرده چرا که تيم ملي پوشاک اين شرکت را از 
نمايندگي هايش به قيمت خرده فروش��ي تهيه 
مي کرد. تنها تفاوت قرارداد فعلي اين اس��ت که 
آديداس به خاطر تبليغاتي که پوشاکش در جام 
جهاني دارد، حاضر ش��ده به گفته مسئولان ۷۰ 
درص��د تخفيف بده��د و قدم ديگري براي تيم 

ملي ايران برنداشت.
نکت��ه چه��ارم: فدراس��يون فوتب��ال و ممبيني 
مي گويند فيفا با اس��تفاده از نماد يوز در قس��مت 
ديگري از پيراهن موافقت نکرده اس��ت اما در 
همين مس��ابقات پيش رو، تيم   ملي س��نگال از 
طرح يک حيوان روي سينه پيراهن خود استفاده 
کرد که بسيار جلب توجه مي کند و در برابر طرح 

»يوز« تيم   ملي بسيار چشم گير است.
اي��ن قبيل اظهارات از ريي��س کميته بازاريابي 
فدراسيون که به واسطه حضور در هيات رييسه 
به اين س��مت رس��يده و هنوز مش��خص نيست 
کدام مدرک را براي تصدي اين سمت در اختيار 

دارد، نشان دهنده اين است که ممبيني به خوبي 
مخاطبان و هواداران تيم ملي را نمي شناسد و با 
صحبت هاي ساده انگارانه، قصد منحرف کردن 

افکار عمومي را دارد.
در فاصله چند ماه تا ش��روع جام جهاني ۲۰۱۸ 
روس��يه انتظ��ار م��ي رود فدراس��يون فوتبال با 
انتق��ادات کن��ار بياي��د و ب��ه فکر آينده باش��د تا 
تيم ه��اي مل��ي ب��ه خاطر اين قبي��ل قراردادها 

متضرر نشوند.
همچنين مهدي تاج در نشست خبري امضاي 
تفاهم نامه فدراس��يون فوتبال و بنياد رودکي در 
پاس��خ به اين پرس��ش که »چرا براي انتخاب 
س��رود تيم ملي به س��مت ارکستر سمفونيک و 
ارکس��تر ملي رفتيد؟«، اظهار داشت: براي جام 
جهان��ي مجموع��ه فعاليت هايي داريم که يکي 
تيم ملي، مسابقات و برنامه هاي روتين است و 
بحث ديگر ما فرهنگي است که جلسات مختلفي 
برگزار شده و وزارت امور خارجه، امور ارتباطات، 
وزارت ارش��اد و وزارت ورزش هس��تند که ستاد 

راهبردي را هدايت مي کنند. در ستاد راهبردي 
بحث هاي سياسي، گردشگري، ضدتروريسم و 
... وجود دارد و در بخش فرهنگي نيز ما کارهايي 
انجام داده ايم. يکي از آنها بافت هش��ت فرش 
ج��ام جهان��ي بود ک��ه به نف��رات موردنظرمان 
مي دهيم. رئيس فدراس��يون فوتبال خاطرنشان 
ک��رد: ما در ج��ام جهاني نيز بس��ته هايي مانند 
پرچ��م، م��چ بند، هدبند و تي ش��رت و کاورهاي 
ايران را بين تماشاگران در روسيه توزيع خواهيم 
ک��رد و برچس��ب هاي خودرو ب��ا عنوان من يار 
دوازدهم هس��تم بين هواداران براي چسباندن 
آن روي خودروها تقسيم خواهد شد. همچنين 
ما نمايش هاي شب هاي ايراني که عرضه صنايع 
دستي کشورمان است در روسيه خواهيم داشت. 
يکي از مهم ترين بخش هاي فرهنگي ما ساخت 

کليپ صلح اس��ت و ديگري س��رود جام جهاني 
ک��ه در اي��ن خصوص به آقاي صفي پور )رئيس 
بنياد رودکي( و همکاران ايش��ان زحمت داديم. 
من تخصص چنداني در بخش موس��يقي ندارم 
و فقط شنونده هستم، اما بنياد رودکي کار خود 
را بلد است و کار پيش رو نيز بسيار عالي انجام 
ش��ده. کار عليرضا قرباني و سالار عقيلي کاملًا 
مش��خص اس��ت. اين گونه تصميم گرفته شده 
بود که ما يک کار فاخر را با همکاري ارکس��تر 
س��مفوني و ارکس��تر ملي انجام دهيم که نظر 

مثبتي نيز روي اين موضوع وجود داشت.
تيم ايران به روس�يه اعزام مي ش�ود نه تيمِ  ���

فدراسيون
ت��اج در پاس��خ ب��ه خبرنگاري که از او پرس��يد: 
»آي��ا نمي ش��د ب��ا ي��ک خوانن��ده کار راحت تر 
و کم هزينه ت��ري را انج��ام داد؟«، گف��ت: بل��ه 
مي ش��د کار را س��اده تر کنيم و با يک خواننده 
ک��ه علاقه مندان زي��ادي هم دارد، کار را انجام 
دهيم. اکنون هم نمي ت�وانيم مقابل کساني که 
مي خواهند به تيم ملي کمک کنند و س��رودي 
داشته باشند، بايستيم چون تيم ملي براي کشور 
اس��ت و براي فدراس��يون نيست. به روسيه هم 
کشور ايران اعزام خواهد شد نه تيم فدراسيون. 
اي��ن را ه��م بگويم که هر کس��ي در هر کجاي 
دنيا مي تواند براي تيم ملي سرود بخواند، اما ما 
کاري را انجام مي دهيم که در ستاد جام جهاني 
تصويب ش��ده اس��ت و به اين نتيجه رسيديم که 

با بنياد رودکي وارد اين کار شويم.
پيراهن تيم ملي هنوز رونمايي نشده است ���

وي درب��اره اينک��ه آيا پيراهني که تصوير آن در 
فضاي مجازي منتش��ر شده همان پيراهن تيم 
ملي در جام جهاني خواهد بود، گفت: خير، پيراهن 
تيم ملي هنوز رونمايي نشده است. متأسفانه يک 
مجري اين پيراهن را نشان مي دهد که نمي دانم 
منبع آن کجاست. بدون شک چنين مسائلي شما 
رسانه ها و اين مجموعه ها را زير سؤال مي برد. 
ي��ک روز يک س��ايت مطلب��ي در اين خصوص 
مي نويسند که تکذيب مي شود و فردا يکي ديگر 
مي نويسد. بايد بگويم که قرارداد بين فدراسيون 
و ش��رکت آديداس اسپانس��ري بود و بايد مانند 
تم��ام دنيا به همين ش��کل پي��ش مي رفت، اما 
پس از بخش نامه س��تاد اقتصاد مقاومتي کشور 
ورود پوش��اک ب��ه اي��ران ممنوع ش��د و فقط در 
صورتي مي توانس��تيم از اين پوش��اک استفاده 
کنيم که آن را در کشور توليد کرده و ۶۰ درصد 
آن را نيز صادر کنيم که آديداس چنين امکاني 
را نداش��ت، به خص��وص اينکه زماني هم براي 

اين کار نبود.
قرارداد ما با آديداس استعماري و استکباري  ���

نيست
رئي��س فدراس��يون فوتبال ادام��ه داد: ما به اين 
دليل با آديداس ادامه مي دهيم که قبلًا قرارداد با 
آديداس بسته شده بود و امکان به هم زدن قرارداد 
از سوي فدراسيون وجود نداشت، حتي ما امکان 

تغيير لوگوي لباس مان را نداشتيم، چون آن را به 
فيفا فرستاده بوديم و تأييد شده بود و الزام داشتيم 
که با همين لباس به جام جهاني برويم. به همين 
دليل با آديداس ادامه داديم و آنها نيز چون ديدند 
نمي توانند پوشاکي را وارد کنند درخواست دادند 
که قرارداد اسپانس��ري به قرارداد تجاري تبديل 
ش��ده و اين قرارداد نيز اس��تعماري و استکباري 
نيس��ت که برخي مي گويند اين گونه ش��رکت ها 
وقتي اسپانس��ر مي ش��وند که بتوانند لباس هاي 
خ��ود را ب��ه فروش برس��انند. ضمن اينکه ما ۷۰ 
درصد از ش��رکت آديداس تخفيف مي گيريم و 
3۰ درص��د وج��ه پرداخت خواهيم کرد که آن را 
از محل فروش البس��ه در خارج از کش��ور فراهم 
خواهي��م ک��رد. حالا اينکه ما گفته بوديم س��ود 
فروش لباس هاي ما ۱.5 ميليون دلار مي شود و 
س��ايتي از قول ممبيني مي نويسد که اين درآمد 
بس��تگي به فروش دارد، چيز ديگري اس��ت. بله 
ما اگر بتوانيم لباس هاي بيشتري بفروشيم سود 
بيش��تري خواهيم کرد و اگر فروش ما کم باش��د 
نهايتاً لباس ها براي ما رايگان خواهد شد و اگر هم 
احياناً فروشي نداشته باشيم و يا فروش کم باشد 
آن 3۰ درصد را بايد از جيب مان پرداخت کنيم.

پيراه�ن تي�م مل�ي چيزي اس�ت ک�ه آن را  ���
پذيرفتي�م و طرح�ش م�ورد قبول م�ان بوده 

است
وي يادآور ش��د: بايد بگويم پيراهن کش��ورهاي 
ديگر نيز در جام جهاني با تغييرات نسبتاً کمي با 
لباس هاي قبلي آنها رونمايي شده و البسه تيم ها 
چندان پيچيده نيست. لباسي هم که ما انتخاب 
کرده اي��م چيزي اس��ت که آن را پس��نديديم و 
ط��رح خاصي ک��ه اکنون بخواهي��م درباره آن 
صحبت کنيم موضوعي نيس��ت که قابل بحث 
باشد. پيراهن تيم ملي چيزي است که ما آن را 
پذيرفتيم و نوع يقه آن و طراحي اش مورد قبول 
بوده است. تاج با اشاره به حذف يوزپلنگ ايراني 
از روي لباس تيم ملي تصريح کرد: راجع به يوز 
ايراني که روي پيراهن بوده، اما اکنون نيس��ت 
باي��د بگويم م��ا جايي را براي طراحي يوزپلنگ 
پيش بين��ي کرده بوديم که آديداس حاضر نبود 
آن را اجرا کند و يک پيش��نهاد روي اين طرح 
روي سينه بازيکنان بود که باز هم پذيرفته نشد 
و ضمن اينکه تکنولوژي لباس با اين شرايط از 
بين مي رود. حالا ما يوز را يک دوره روي لباس 
داش��تيم که آن هم با فعاليت خود فدراس��يون 
فوتبال انجام ش��ده بود و حالا اينکه مي گويند 
يوز حذف شد، منقرض شد و... موضوع ديگري 
است. البته ما اين مسئله را از رسانه ها مي پذيريم 
که آنها بايد چيزي بنويسند که مخاطب بخواند، 
ولي من هم با آقاي صفي پور )رئيس بنياد روکي( 
موافقم که با سرود تيم ملي و ساير مجموعه ها 
اتقاف��ي تغيي��ر نمي کند و تيم ملي بدون توجه به 

اين مسائل کار خودش را انجام خواهد داد.
از 18 تي�م مل�ي م�ا ���17 تي�م از تولي�د داخلي 

استفاده مي کنند
رئيس فدراس��يون فوتبال درباره اينکه آيا قرار 
اس��ت فدراس��يون فوتبال از توليد ملي در بحث 
پوش��اک اس��تفاده کند، گفت: بله ما نيز از توليد 
ملي حمايت خواهيم کرد و اين کار در فدراسيون 
در ح��ال انج��ام اس��ت و حتي پي��ش از اين هم 
بخش نامه آن وجود داش��ت که از ۱۸ تيم ملي 
م��ا ۱۷ تي��م از توليد داخلي اس��تفاده مي کنند و 
فقط تيم بزرگس��الان اس��ت که لباسش تفاوت 
دارد و آن هم به اين دليل است که ما مقدماتي 
جام جهاني را با همين پيراهن ها انجام داديم و 
قب��لًا ه��م اين لوگو را به فيفا معرفي کرديم که 
حت��ي فرصت تغيير قرارداد نداش��تيم. تيم ملي 
هم تا پايان جام ملت هاي آس��يا از اين لباس ها 

استفاده خواهد کرد.
اي�ن حرف کاملًا درس�تي اس�ت ک�ه لوگوي  ���

فدراسيون نياز به تغيير دارد
تاج درباره بحث تغيير لوگوي فدراسيون فوتبال 
و اينکه آيا تغيير اين لوگو به جام جهاني مي رسد 
يا نه، گفت: خير تغيير لوگوي فدراسيون فوتبال 
ب��ه ج��ام جهاني نمي رس��د، اما در اين خصوص 
فراخ��وان خواهيم داد ت��ا صاحب نظران در اين 
خصوص طرح بدهند. اين حرف کاملًا درستي 
است که لوگوي فدراسيون نياز به تغيير دارد و ما 

سه چهار ماه است که روي آن کار مي کنيم.

چرافدراسيونفوتبالقراردادآديداسرابزرگجلوهميدهد؟

تاج:قراردادماباآديداساستعماريواستکبارينيست

بازيبااعتبارتيممليفوتبالايران

احضارتاجبهدادستانيبهخاطرشجاعياعلامتاريخخداحافظياينيستابابارسافقطبهليگقهرمانانفکرميکنم
ستاره مصري ليورپول مي گويد فقط به 
قهرمان��ي در لي��گ قهرمانان اروپا فکر 
مي کند. به نقل از ديلي تلگراف، محمد 
ص��لاح در اي��ن فصل عملکرد بس��يار 
خوبي در تيم ليورپول داش��ته و توانسته 

در صدر جدول گلزنان ليگ برتر قرار گيرد.  محمد صلاح درباره 
موفقيت هاي خود و تيمش در اين فصل گفت: واقعا حس خيلي 
خوبي است که بتوانيد گلزني کنيد ولي واقعا اين براي من مهم 
است که گل هاي من باعث شود تيمم بتواند به موفقيت برسد. 
اگر قرار بود بين ليگ قهرمانان و کفش طلا يکي را انتخاب کنم 
شک نکنيد که انتخاب من ليگ قهرمانان اروپا است. براي هر 
کسي قهرماني در ليگ قهرمانان بسيار مهم است و افتخار بزرگي 

محسوب مي شود و مسائل ديگر اصلا مهم نيستند. 

اندرس اينيستا آخرين فصل حضورش 
در بارسا را پشت سر مي گذارد و پس از 
۱۶ سال، خانه دوم خود را ترک خواهد 
کرد. بدون ش��ک بدترين خبر ممکن 
براي هواداران بارسا اعلام خداحافظي 

اينيستا خواهد بود. کاپيتان پس از ۱۶ سال تصميم به ترک بارسا 
گرفته و فصل بعد راهي فوتبال چين مي شود. طبق ادعاي مارکا 
و موندودپورتيوو، اينيستا شنبه آينده و پس از بازي فينال کوپا 
دل ري، رسما خداحافظي خود با بارسلونا در پايان فصل را اعلام 
خواهد کرد. به اين ترتيب او در نوکمپ بازنشس��ته نمي ش��ود و 
اين خبر خوبي براي هواداران بارسا نيست. اينيستا سال گذشته 
قراردادي مادام العمر با بارسلونا امضا کرد و باشگاه همه چيز را 

به خود وي واگذار کرد.

رئيس فدراسيون فوتبال ايران براي توضيح 
درباره موضوع بازگشت مسعود شجاعي به 
تيم مل��ي فوتبال ايران ب��ه مراجع قضايي 
احضار ش��ده اس��ت. پس از آنکه پورمختار 
نماينده مجلس در نطقي از وزارت ورزش و 

فدراسيون فوتبال به دليل دعوت مجدد از مسعود شجاعي به تيم ملي 
انتقاد کرد، دامنه اين مس��اله به مراجع قضايي کش��يده ش��ده و رئيس 
فدراسيون فوتبال ايران براي اداي توضيحات به دادستاني رفته است. 
مسعود شجاعي به دليل مشارکت در مسابقه اي با تيم يوناني پانيونيوس 
مقابل يک تيم رژيم اشغالگرقدس مورد انتقاد محافل سياسي قرار گرفت 
و در چند اردو به تيم ملي دعوت نش��د با اين حال پس از رايزني هاي 
وزير ورزش و مهدي تاج با مقامات مس��ئول ش��رايط بازگش��ت وي به 

تيم ملي فراهم شد.

نامه رسول خادم به شوراي امنيت ملي؛

با  دیپلماسي مانع از تعليق کشتي شوید
رس��ول خادم با ارس��ال نامه به اعضاي ش��وراي امنيت ملي از آنها خواس��ت با ورود تيم 

ديپلماسي کشور مانع از محروميت کشتي گيران و تعليق کشتي ايران شوند.
رئيس فدراسيون کشتي به نمايندگي از خانواده بزرگ کشتي با ارسال نامه به اعضاي 
شوراي امنيت ملي از آنها درخواست کرد با ورود تيم ديپلماسي کشور در برابر مناسبات 
آمريکايي – صهيونيستي کميته بين المللي المپيک، مانع از محروميت کشتي گيران 

و تعليق کشتي ايران شوند.
خادم در بخشي از اين نامه با اشاره به اينکه تلاش ها و تقاضاي کمک خانواده بزرگ 
کشتي در چهارماه گذشته و بويژه دوماه اخير براي حل اين مشکل به نتيجه اي نرسيده 
از اعضاي شوراي امنيت ملي خواست تا با توجه به کارنامه مديريتي کميته بين المللي 
المپيک در چش��م بس��تن در برابر مواضع سياس��ي کشورهاي دنيا و برخوردهاي دوگانه 
اين نهاد که نشان دهنده مناسبات ديپلماتيک در درون کميته بين المللي المپيک است 
با ورود تيم هاي ديپلماسي واجد شرايط براي مذاکره با کميته بين المللي المپيک، در 

اين زمينه از ورزش ملي کشور دفاع شود.
خادم در ادامه اين نامه با اشاره به اينکه رقابتهاي جهاني کشتي از تيرماه آغاز مي شود، 
زمان بسيار محدود و فعاليت ديپلماتيک کاري زمان بر است و قهرمانان ملي در صف 

اول ميدان پرچمدار دفاع از آبرو و عزت ايران هس��تند، خواس��تار دس��تور اقدام عاجل 
در اين زمينه شد.

مهدی عبوری – شهردار ساری 

به استناد ماده 3۰ آئين نامه مالی شهرداريهای تهران و مراکز استانها و از محل رديف اعتباری ۷۰۲۰۰۱ بودجه سال ۹۶ ، شهرداری ساری در نظر دارد ملک مشروحه ذيل را مطابق جدول بند يک بفروش برساند.
۱- موضوع مزايده کتبی : فروش ملک 

ملاحظات مبلغ سپرده شرکت در 
مزایده)ریال(

قيمت پایه  
)ریال(

 مساحت
مشخصات ملک ) متر مربع( ردیف

کاربری تجاری 45/000/000 900/000/000 9/92
واحد تجاری شماره 18طبقه زیرزمين مجتمع تجاری علاالدینی 

واقع در خيابان انقلاب 1

»آگهیتجديدمزايدهکتبی«

۲- قيمت پايه فروش ملک توس��ط کارشناس��ان رس��می دادگس��تری تعيين گرديده است که 
متقاضيان می توانند با مراجعه به واحد دبيرخانه ش��هرداری با توجه به موقعيت ملک از مفاد 

گزارش هيئت کارشناسان اطلاع حاصل نمايند.
3- متقاضيان می بايستی از تاريخ ۹۷/۰۱/۲۸ لغايت ۹۷/۰۲/۰۱ نسبت به خريد اسناد مزايده 

کتبی از دبيرخانه شهرداری اقدام نمايند.
4- کليه متقاضيان شرکت در مزايده می بايستی جهت خريد اسناد مزايده مبلغ ۱/۰۰۰/۰۰۰ 
ريال به حس��اب درآمد ش��هرداری به ش��ماره ۰۱۰۸5۹۸۷۹۹۰۰۰ نزد بانک ملی ايران واريز 

نمايند.

5- متقاضيان می بايست سپرده شرکت در مزايده کتبی را برابر مبلغ مندرج در جدول فوق به 
حساب سپرده شهرداری به شماره ۰۱۰۸5۹۸۸34۰۰5 نزد بانک ملی ايران واريز و يا معادل 

آن ضمانتنامه معتبر بانکی ارائه نمايند.
۶- سپرده نفرات اول، دوم و سوم تا تعيين برنده مزايده نگهداری خواهد شد و در صورت انصراف 

برنده مزايده سپرده آنان به ترتيب ضبط و به حساب درآمدی شهرداری منظور می گردد.
۷- هزينه نقل و انتقال سند و ساير هزينه ها به عهده خريدار می باشد.

۸- شهرداری در رد يا قبول يک يا کليه پيشنهادات مجاز می باشد.
۹- ساير اطلاعات در اسناد مزايده مندرج می باشد.

آدیـداس در قرارداد مذکور، به 
اندازه اي سـود کرده که نخواهد 
با تامين پوشـاک سایر تيم هاي 
ملي بـا 70 درصد تخفيف دچار 
ضـرر و زیان شـود. در واقع اگر 
آدیـداس قبـول کـرده بود که 
پوشاک سایر تيم هاي ملي را هم 
با 70 درصد تخفيف، تهيه کند و 
اکنون فدراسيون فوتبال این بند 
از قرارداد خرید پوشاک را ابطال 
کرده، به صورت آشکار مشخص 
اسـت که مدیران فدراسـيون 
فوتبـال علاوه بر قبـول ضرر و 
زیان، در برخورد با تيم هاي ملي 

تبعيض قائل شده اند


